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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kőszegi Hajléktalanok átmeneti szállásának 
bezárásáról " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Kőszeg város képviselő-testülete 2023. október 26. ülésén azt a döntést hozta, hogy 2024. április
30-tól  bezárják  a  város  Hajléktalanok  átmeneti  szállását.  Indoklásuk  szerint  a  létesítmény
fenntartása 60 millió forintba kerülne 2024-ben az önkormányzatnak, ami komoly anyagi terhet
jelentene. Másrészt pedig a jelenlegi 6 fős személyzetből, ketten felmondanak, így mindössze 4
alkalmazott maradna jövőre, az intézményvezető szerint pedig ennyi emberrel lehetetlen a 24 órás
ellátást megoldani.

Jelenleg  15  fő  lakik  az  átmeneti  szálláson,  legtöbbjüknek  több  éve,  évtizede  ez  az  intézmény
jelentette az otthont. Ezeknek az embertársainknak bizonytalanná vált a jövője. A testületi ülésen az
hangzott el, hogy lesz, akinek albérletet próbálnak felajánlani, másokat a környék településeinek
hasonló  intézményébe  irányítanak.
 
 Tisztelettel kérdezem Miniszter urat:

 

1. A kőszegi helyzet hogyan fordulhatott elő?

2.  Értesültek-e  arról,  hogy  finanszírozási  nehézségek  miatt  szűnik  meg  egy  olyan  szociális
intézmény, ami az egyik legkiszolgáltatottabb embertársainknak ad fedelet a fejük fölé?

3.  Tett-e  lépéseket  a  Kormány annak  érdekébe,  hogy a  hajléktalanszállás  2024 áprilisa  után  is
üzemelhessen?



4.  Milyen  eszközökkel  próbál  a  Kormány  harcolni  a  szociális  ágazatban  jelentkező
munkaerőhiánnyal?
 
 5. Továbbá azt is kérdezném, hogy az elmúlt 5 évben, hány hajléktalanszállást kellett a kőszegihez
hasonló indokok miatt bezárni?

 

Várom megtisztelő válaszát.

 

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2023.11.09.
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